
PROTOKOI,NRV/06
znadzryazajnej sesji Rady Miejskiej w Jgdrzejowie

odbytej w dniu 28 grudnia 2006 roku w Domu Kultury w Jgdrzejowie.

Ad .  1 .
O godzinie l1a0 Przewodnicz4cy Rady Miejskiej Andrzej Hatny otwarl obrady V sesji

Rady Miejskiej w JEdrzejowie.
Przewodniczqcy zaproponowal, aby sekretarzem obrad pozostala Pani Maria Barariska.

Przewodnicz4cy stwierdzil, 2e na sali obrad obecnych jest 20 radnych;
przewodnicz4cy stwierdzil quorum prawomocne do podejmowania uchwal.

Przewodnic zqcy przedstawil porz4dek obrad :
l. Otwarcie sesji.
2. Uchwala w sprawie zmiany uchwaly Rady Miejskiej w Jqdrzejowie z dnia 12 grudnia

2006 roku w sprawie podatku od posiadania ps6w na 2007 rok.
3. Sprawy roZne.
4" ZamkniEcie obrad.

Przewodniczqcy odczytal wniosek Burmistrza o zwolanie sesji w trybie $ 23 Statutu
Gminy JEdrzej6w, jaki wplyn4l w dniu 27 Xll 2006 roku lw zalqczeniu do niniejszego
protokolu/.

A.d.2.
Przewodnicz4cy przypomnial, 2e projekt uchwaly radni otrzymali w dniu

wczorajszym na wsp6lnym posiedzeniu Komisji Rady Miejskiej.
Radny Tadeusz Lesiakowski powiedzial,2e ma wqtpliwoSci, czy nie zachodzikoli/a

prawna. W zalqczniku nr I jako inkasent jest wymieniony Pan Grzegorz KuSmierz, kt6ry jest
jednoczeSnie radnym i soltysem. Poniewa2 to nie jest zbieranie podatku, lecz oplata, gdzie
marla wynosi 25 Yo zal<rawa to na dzialalnoS6 gospodarcz4.

Burmistrz Marek Wolski poinformowal, 2e zna Ien problem; w tej chwili Pani
Skarbnik kontaktowala siq w tej sprawie z RIO w Kielcach i ma juZ odpowiedz.

Skarbnik Gminy Bozena Ciepluch wyjaSnila, 2e kontaktowala siQ z Pani4
Marczewsk4 kt6ra iest pracownikiem Regionalnej Izby Obrachunkowej w Kielcach.
Powiedziala, 2e radny mo2e byi soltysem, moze by6 inkasentem, nie moze tylko, zgodnie
z ordynacj4 roznosic nakazow. Tak jest od ubieglego roku. Moze natomiast byc inkasentem.

Przewodni czqcy Rady odczytal proj ekt uchwaly.
Uwag nie zgloszono.
Rada Miejska w Jqdrzejowie powziqla uchwalg Nr V I 27 I 06 w sprawie zmiany

uchwaly nr IIi / 22 I 06 Rady Miejskiej w JEdrzejowie z dnia 12 grudnia 2006 roku w sprawie
podatku od posiadania ps6w na2007 rok, nastqpujqcq iloSci4 glos6w:

Z a - 1 8
Przeciw - 0
Wstrzymalo siq - 2
/Uchwala Nr Y 127106 w zalqczeniu do protokolu/.

A d . 3 .
Przewodnicz4cy Rady Andrzej Hatny poinformowal, ze na sesji spoSr6d radnych

zebrano kwotE 950 zl na organizacjE ferii zimowych dla dzieci z rodzin biednych. Radna



z

Urszula Kruk przekazala wlw kwotg Burmistrzowi Piszczkowi /pokwitowanie w zalqczeniu
do protokolu/.

Burmistrz Marcin Piszczek powiedziai, ze pieni4dze zostanq przekazane Komendzie
Hufca ZHP w Jqdrzejowie, kt6ra wsp6lnie z Caritasem zorganizuje takie ferie. Pod tym
haslem rowniez byla kwesta prowadzona w ostatni pi4tek na Rynku w JEdrzejowie.

Przewodniczqcy Rady podziEkowal wszystkim, kt6rzy w ten spos6b przyczynrqsiq do
bardziej pogodnych i wesoiych ferii dla tych dzieci.

Ad.  { .
Przewodniczqcy Rady Miejskiej Andrzej Hatny o godzinie l15u zamknEl obrady

V sesji Rady Miejskiej w Jqdrzejowie.
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